



unitar

United Nations Institute for Training and Research

The United Nations Institute for Training and Research (UNITAR) is pleased to announce the organization of two seminars that focus on **International Negotiation** (INTERNATIONAL NEGOTIATION FOR GOVERNMENT AND BUSINESS EXECUTIVES, 21-22 October 2013) and **Leadership** (HIGH PERFORMANCE LEADERSHIP IN TIMES OF AMBIGUITY, UNCERTAINTY AND CHANGE, 27-28 November 2013). Both seminars will be held at the Palais de Nations in Geneva, Switzerland and presented in English.

For further information and registration to the seminars, please click on the link below:

International Negotiation :

<http://www.unitar.org/pft/international-negotiation>

High Performance Leadership:

www.unitar.org/pft/seminar-series/high-performance-leadership

In addition, the United Nations Conference on Trade and Development (UNCTAD) and the United Nations Institute for Training and Research (UNITAR) have partnered to deliver a free online training course on "**The Trade Dimension in United Nations**

L'Institut des Nations Unies pour la Formation et la Recherche a le plaisir de vous annoncer l'organisation au Palais des Nations à Genève en Suisse, de deux séminaires en anglais qui porteront sur **la négociation internationale** (INTERNATIONAL NEGOTIATION FOR GOVERNMENT AND BUSINESS EXECUTIVES, 21 – 22 Octobre 2013) et le **leadership** (HIGH PERFORMANCE LEADERSHIP IN TIMES OF AMBIGUITY, UNCERTAINTY AND CHANGE, 27 – 28 Novembre 2013).

Pour plus d'informations ou pour vous inscrire aux séminaires:

International Negotiation

<http://www.unitar.org/pft/international-negotiation>

High Performance Leadership

www.unitar.org/pft/seminar-series/high-performance-leadership

De plus, dans le cadre de leur contribution concrète au développement, la Conférence de Nations Unies sur le Commerce et le Développement (CNUCED) et l'Institut des Nations Unies pour la Formation et la

Development Assistance Frameworks – UNDAFs” to be delivered in both French and English.

For further information and registration, please click the link below:

<https://www.unitar.org/event/trade-dimension-united-nations-development-assistance-frameworks-undafs-2013>

Recherche (UNITAR) mettent conjointement en place deux formations en ligne totalement gratuites, l'une en français et l'autre en anglais, ayant pour même thème « ***L'impact des politiques économiques internationales sur le développement*** ».

Pour plus d'informations ou pour vous inscrire à la formation :

<http://www.unitar.org/event/cnuced>

If you would like to unsubscribe from any list, please send an email to the following address: pft-training@unitar.org